

Fantastic

DANANG

HoiAn | Hue | Coconut Village + Bana Hill



5D
5DAD-V

绝美越南 岷港

会安/顺化/迦南岛椰子村+巴拿山



Feel the Hoi An Ancient Town, become charming at night world of lanterns
感受古色古香会安古镇，到了夜晚，变身成为迷人的灯笼世界



Bamboo Basket Boat Ride
竹篮船体验



Experience the world's longest single cable car
体验世界最长单线缆车



Bana Hills French Village
游览法式风格的山城巴拿山

2晚
5星级酒店
2 NIGHTS
stay in
5 star Hotel



神州国际旅游(马)有限公司
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)
☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529
📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)
HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD
☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578

DANANG **5** days 4 nights

HoiAn • Hue • Coconut Village + Bana Hill

5天4晚 岷港

会安·顺化· 迦南岛椰子村+巴拿山



DAY 1 Hue Mondial Hotel or similar 4★ Dinner

KUALA LUMPUR → DANANG - (92km) HUE

Assemble at airport for flights to Vietnam's biggest city - DaNang. Upon arrival at Da Nang International airport, our guide and driver will meet and transfer by bus over the most spectacular Hai Van Pass to **Hue**, the Vietnam's former Imperial Capital. En route, pass of Ocean Clouds and the scenic **Fishing Village Of Lang Co**, enjoy the beautiful landscape and panoramic views of the clouds, sea & mountain. Dinner and overnight in Hue.

DAY 2 Nalod Hotel Danang or similar 5★ Breakfast Lunch Dinner

HUE - (92km) DANANG

Breakfast at hotel, take a private boat cruise along the **Perfume River**, then proceed to visit the **Imperial Citadel** - built on 1804 and recognized by UNESCO as World's Culture Heritage. Continues to visit **Flag Tower, Noon Gate, Nine Dymastic Urns, Nine Holy Cannons, Thai Hoa Palace, Forbidden Purple City, Khai Dinh Royal Tomb**. Lunch will be served at local restaurant. In the afternoon, transfer back to Danang, drive around the **Son Tra Peninsula** to admire the beauty of the whole city, visit **My Khe Beach**, shopping at **Han Market**. Dinner & overnight at hotel in Danang.

DAY 3 Nalod Hotel Danang or similar 5★ Breakfast Lunch Dinner

DANANG - (25km) BANA HILLS

After breakfast, transfer to **Bana Hills**. You have a chance to ride on a modern system of cable cars helps you get a bird's-eye view, very miraculous and attractive. You will visit some old French villas en route, as well as the suspension bridge, **Nui Chua & the Mountain Peak** (at the height of 1,487m). Continue to visit **Vong Nguyet Villa, Sakyamuni Buddha's Monument**, continue to visit **Golden Bridge**, enjoy stunning panoramic views of majestic scenery from above. After lunch, go down to Danang by cable car, visit **Dragon Bridge, Han River Bridge, Love Bridge**. Dinner at local restaurant & overnight in Danang.

DAY 4 Hoi An Emm Hotel or similar 4★ Breakfast Lunch Dinner

DANANG - (43km) HOI AN - (6km) COCONUT VILLAGE

After breakfast, pick up from hotel, transfer to boarding the boat and travelling to **Cam Thanh Water Coconut Village**. While the boat cruises along the river, observing beautiful Hoi An rural lives with water coconut forest in the background. After that, transfer from the main boat to the **Bamboo Basket Boat** and slowly rowing to the village and enjoy interesting show. Having an opportunity to learn how to row this unique bamboo basket boat and making an art out of coconut leaves. Transfer to Hoian for lunch. After that, you will discover the charming of Hoi An ancient town by walking to visit a traditional **Chinese Communal House, Hoi Kien Temple, ancient Tan Ky Merchants' Houses**, the 400-year-old **Japanese Covered Bridge** & spending time in **Colorful Hoi An Local Market**. Free time for shopping at Hoi An Ancient Town. Dinner and overnight in Hoi An.

DAY 5 Breakfast

HOI AN - (43km) DANANG → KUALA LUMPUR

Free time before heading home. Bidding farewell to Vietnam, leisure until transfer to airport for departure with a sweet memory.

第 1 天 蒙迪尔顺化酒店 或同级 4★ 晚餐

吉隆坡 → 岷港 - (92公里) 顺化

集合在机场，搭乘客机飞往越南最大的城市-岷港。抵达岷港国际机场后，由当地导游接机并乘坐巴士前往顺化。途经风景秀丽的**郎错渔村**，欣赏美丽的山，海和云朵的美景。晚餐后，送往酒店休息。

第 2 天 岷港拿罗德酒店 或同等级 5★ 早餐 午餐 晚餐

顺化 - (92公里) 岷港

早餐后，乘坐私人游船游**香水河**，然后前往参观**昇龙皇城**，建于1804年并被联合国教科文组织认定为世界文化遗产的皇城。继续参观**旗塔、正午门、九尊瓮、九圣炮、泰华宫、紫禁城、启定皇家陵墓**。午餐后，驱车返回岷港，途径**山茶半岛**欣赏全景及**美溪海滩**。**翰江市场**自由购物后，送往餐厅享用晚餐。晚餐后，送往酒店休息。

第 3 天 岷港拿罗德酒店 或同等级 5★ 早餐 午餐 晚餐

岷港 - (25公里) 巴拿山 - (25公里) 岷港

早餐后，前往**巴拿山**。乘坐先进的缆车及欣赏非常壮观的美景。您将在途中参观一些古老的**法国别墅**以及**吊桥、主山和山峰** (海拔1,487m)。继续参观**释迦牟尼佛碑及冯阮山庄**，继续游览**佛手金桥**，从高处欣赏壮丽景色的壮丽全景。午餐后乘缆车下岷港，参观**龙桥、汉江桥、爱情桥**。送往餐厅享用晚餐。晚餐后，送往酒店休息。

第 4 天 会安EMM酒店 或同级 4★ 早餐 午餐 晚餐

岷港 - (43公里) 会安 - (6公里) 迦南岛椰子村

早餐后，驱车前往**迦南岛椰子村**。迦南岛是一处看似未受到外界打扰的宁静村落，因贯穿在岛屿间的水椰林而闻名。我们将搭乘外型极具特色的**圆形竹篮船**，跟着当地渔夫穿行在水椰林中，去观赏美丽的秋盆河两岸风光，认识越南文化历史及欣赏一场有趣的表演。还有机会学习如何划这艘独特的竹篮船，并用椰子叶制作艺术品。于会安享用午餐。步行游览**会安古镇**的传统**中国公社、会建寺、古老的陈基商人住宅**、拥有400年历史的**日本廊桥**，自由活动于**会安古镇**购物。送往餐厅享用晚餐。晚餐后，送往酒店休息。

第 5 天 早餐

会安 - (43公里) 岷港 → 吉隆坡

早餐后，自由活动直至送往机场，办理登机手续返回温暖的家。

OPTIONAL :
Han River Cruise (1.5 hours) RM60 / person
自费项目 : 汉江游船 (1.5 小时) RM60 / 人

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.
上述行程仅供参考，原则上本公司会尽量保持内容不变，然而正确行程乃依据当地接待社按当时实际情况重新调整后为准。